
Protokół Nr  41/2022 
 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Samorządowej oraz Komisji ds. Rodziny  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

w dniu 14 września 2022  r. 
 

Obrady Komisji otworzyli: 
 

1) Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – Włodzimierz Sajda 

oraz 

2) Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – Marek Giemza 
 

stwierdzając quorum na podstawie list obecności (listy obecności w załączeniu). 
 

Wspólne posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14.03. 
 

Wobec braku uwag członkowie Komisji Samorządowej oraz Komisji ds. Rodziny 

obradowali według zaproponowanego porządku obrad (porządek w załączeniu). 

 

Ad I./Opiniowanie projektów uchwał na nadzwyczajną sesję Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego w dniu 15 września 2022 r., w sprawie: 
 

1) wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (spółka PROENT) (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu) 

 

Obecna na posiedzeniu komisji Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich UM –  

p. B. Duda poinformowała zebranych, iż  w dniu 19.07.2022 r. spółka PROENT  

z siedzibą w Warszawie złożyła wniosek w sprawie wydania przez Radę Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego pozytywnej opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku 

zlokalizowanym w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Kuźnia 54 (Hotel Pałac 

Tarnowskich). Obowiązek uzyskania pozytywnej opinii rady gminy o lokalizacji 

kasyna gry wynika z art.35 pkt 15 ustawy z dnia 19 listopada 2009 r. o grach 

hazardowych. Zgodnie z tym przepisem wniosek o udzielenie koncesji  

na prowadzenie kasyna gry powinien zawierać pozytywną opinię rady gminy  

o lokalizacji kasyna gry. Negatywna opinia rady wyłącza możliwość pozytywnego 

rozstrzygnięcia sprawy przez ministra właściwego ds. finansów publicznych  

i udzielenia koncesji na prowadzenie kasyna gry. Natomiast pozytywna opinia  

nie wiąże bezwzględnie ministra.   

Następnie głos zabrał Radny St. Choinka, który oświadczył, że w świetle wydarzeń, 

które miały miejsce w lipcu br. przy opiniowaniu trzech wniosków o tej samej 

tematyce i przy wprowadzeniu Rady Miasta w błąd przez jedną ze stron, Radny  

nie poprze obecnie przedstawionych wniosków.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Przedmiotowy projekt uchwały został  negatywnie zaopiniowany przez członków 

Komisji Samorządowej i Komisji ds. Rodziny. (stosunkiem głosów w każdej komisji 

osobno: za - 0, przeciw – 3, wstrzymujących się - 3). 

 

2) wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (spółka WINTORO) (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu) 

 

Nie zgłoszono żadnych uwag i pytań do przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Przedmiotowy projekt uchwały został  negatywnie zaopiniowany przez członków 

Komisji Samorządowej i Komisji ds. Rodziny.. (stosunkiem głosów w każdej komisji 

osobno: za - 0, przeciw – 3, wstrzymujących się - 3). 

 

 

Ad III./ Sprawy różne(Komisja Samorządowa). 
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM nie zgłosili żadnych spraw różnych. 
 

Na tym zakończono obrady Komisji Samorządowej RM o godz. 14.11. 

 

Komisja ds. Rodziny RM kontynuowała swoje posiedzenie ze względu  

na konieczność rozpatrzenia spraw mieszkaniowych przedstawionych przez  Zakład 

Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

Ad. II. Sprawy mieszkaniowe z zakresu Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. (w załączeniu do protokołu). 

 

1) Przydział lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy dla Pana ……………. 

 

Członkowie Komisji ds. Rodziny RM pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 

przedmiotowy wniosek. 

 

2) Przydział lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy dla Pani ……….......... 

 

Członkowie Komisji ds. Rodziny RM pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 

przedmiotowy wniosek. 

 

3) Przydział lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy dla Pani ……………… 

 

Członkowie Komisji ds. Rodziny RM pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 

przedmiotowy wniosek. 

 

4) Przydział lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy dla Pani ……………… 
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Członkowie Komisji ds. Rodziny RM pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 

przedmiotowy wniosek. 

 

5) Przydział lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy dla Pana ………….. 

 

Członkowie Komisji ds. Rodziny RM pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 

przedmiotowy wniosek. 

 

Ad III./ Sprawy różne (Komisja ds. Rodziny RM). 
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny RM nie zgłosili żadnych spraw różnych. 
 

Na tym zakończono obrady Komisji ds. Rodziny RM o godz. 14.15. 

 

 

Przewodniczyli: 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – Włodzimierz Sajda 

 

 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – Marek Giemza 

 

Protokołowała: Eliza Kaniewska 

 


